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Abstract (en)
[origin: US4519528A] PCT No. PCT/CH80/00006 Sec. 371 Date Sep. 19, 1980 Sec. 102(e) Date Sep. 19, 1980 PCT Filed Jan. 15, 1980 PCT Pub.
No. WO80/01482 PCT Pub. Date Jul. 24, 1980.The spray head consists of a body in which two similar superposed and coupled valves are mounted
(16,27). The shank (12) of the upper valve is rigid with a control knob (5) provided with a nozzle (14). The body further encloses a pressure-reducing
device. The body has an orifice (36) connecting a compressed-gas reservoir to the lower valve, an orifice connecting the pressure-reducing device
to the vessel and an orifice (23) connecting the vessel to the upper valve. The pressure-reducing device comprises a slide-type regulation valve. The
spray head may be secured detachably or not to the compressed air reservoir, and also to the vessel.

Abstract (fr)
La tete de pulverisation est constituee d'un corps dans lequel sont montees deux valves semblables superposees et accouplees (16, 17). La tige
(12) de la valve superieure est solidaire d'un bouton de commande (5) munie d'une duse (14). Le corps abrite en outre un manodetendeur. Le
corps presente un orifice (36) reliant un reservoir de gaz comprime a la valve inferieure, un orifice reliant le manodetendeur a l'enceinte et un orifice
(23) reliant l'enceinte a la valve superieure. Le manodetendeur comprend une vanne de regulation a tiroir. La tete de pulverisation peut etre fixee
amoviblement ou non au reservoir de l'air comprime, ainsi qu'a l'enceinte.
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